

ទីក្រុង \_\_\_\_\_ ដំណើរការបែងចែកឡើងវិញ

រៀងរាល់ ១០ ឆ្នាំម្តងរដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋានប្រើទិន្នន័យជំរឿនថ្មីដើម្បីធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងវិញនូវខ្សែបន្ទាត់ស្រុករបស់ពួកគេដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីរបៀបដែលប្រជាជនក្នុងតំបន់បានផ្លាស់ប្តូរ។ [ច្បាប់រដ្ឋសភាលេខ ៨៤៩](#)

(២០១៩) តម្រូវឱ្យទីក្រុងនិងស្រុកនានា ចូលរួមសហគមន៍ក្នុងដំណើរការបែងចែកឡើងវិញតាមរយៈ ការបើកការជួបជុំជាសាធារណៈនិង/ឬ សិក្ខាសាលា

និងធ្វើការផ្សព្វផ្សាយជាសាធារណៈដោយរួមទាំងសហគមន៍ដែលមិននិយាយភាសាអង់គ្លេស។

**តើអ្វីជាការបែងចែកឡើងវិញ?**

នៅរៀងរាល់ ១០ឆ្នាំម្តង គ្រប់ស្រុកទាំងអស់ត្រូវតែមានការធ្វើកំណែទម្រង់អោយមានភាពប្រសើរឡើងវិញ ដូច្នេះចំនួនប្រជាជនរបស់ស្រុកនីមួយៗស្មើគ្នា។ ដំណើរការនេះ ការបែងចែកឡើងវិញ

គឺពិតជាមានសារៈសំខាន់ណាស់ ក្នុងការធានាអោយបានថាក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនីមួយៗតំណាងអោយសមាជិកដែលមានចំនួនដូចគ្នា។ នៅ [City], ទីក្រុង] ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងទទួលខុសត្រូវ ក្នុងការគូរគំនូសក្រុមប្រឹក្សាស្រុកថ្មី។ ការបែងចែកឡើងវិញ ត្រូវបានធ្វើឡើងដោយប្រើទិន្នន័យជំរឿនរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក ដែលត្រូវបានចេញផ្សាយនៅថ្ងៃទី ៣១ ខែមីនាឆ្នាំ ២០២១។ សម្រាប់សាលាក្រុង [city], ដំណើរការនៃការបែងចែកឡើងវិញ ត្រូវតែបញ្ចប់ត្រឹម [date]។

**ហេតុអ្វីបានជា ការបែងចែកឡើងវិញ មានទាក់ទងជាមួយខ្ញុំ?**

ការបែងចែកឡើងវិញ កំណត់ថាសង្កាត់និងសហគមន៍មួយណាដែលត្រូវដាក់ជាក្រុមតែមួយជាមួយគ្នាទៅក្នុងស្រុកតំបន់មួយ សម្រាប់គោលបំណងបោះឆ្នោតជ្រើសរើសក្រុមប្រឹក្សា។

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុង នឹងស្វែងរករាល់ទិន្នន័យបញ្ចូល ដើម្បីជាប្រើប្រាស់សម្រាប់ការសម្រេចចិត្តគួរឱ្យស្រកបនាស់ សម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់យើង។ អ្នកមានឱកាសក្នុងការចែករំលែកជាមួយក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ពីការដែលលោកអ្នកមើលឃើញពីព្រំដែនខណ្ឌ ដែលគួរតែត្រូវបានពង្រឹងការគូសឡើងវិញ ដើម្បីតំណាងឱ្យសហគមន៍របស់អ្នកអោយកាន់តែល្អជាងមុន។

អ្នកអាចទាក់ទង ស្មៀនក្រុងតាមរយៈ \_\_\_\_\_ ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីដំណើរការនេះ។

**តើក្រុមប្រឹក្សាស្រុកដែលមានស្រាប់ជាអ្វី?**

អ្នកអាចរកឃើញផែនទីនៃក្រុមប្រឹក្សាស្រុកបច្ចុប្បន្នរបស់ទីក្រុង នៅទីនេះ៖ [link]

**តើ លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យអ្វីខ្លះ ដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ដោយក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់យើង នៅពេលគូរបន្ទាត់ខណ្ឌ?**

ដើម្បីអនុវត្តបាន បន្ទាត់ខណ្ឌនឹងត្រូវបានអនុវត្តដោយប្រើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដូចខាងក្រោម(១)សង្កាត់ជាប់គ្នាតាមភូមិសាស្ត្រ(ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនីមួយៗត្រូវមានព្រំដែនរួមជាមួយតំបន់បន្ទាប់)(២)បូរណភាពទឹកដីនៃសង្កាត់ឬសហគមន៍មូលដ្ឋានត្រូវគោរពទទួលស្គាល់ដោយយោងតាមការបែងចែក (៣) ភាពត្រឹមត្រូវនៃភូមិសាស្ត្ររបស់ទីក្រុងត្រូវគោរពតាមលក្ខណៈអប្បបរមានៃព្រំដែនរបស់ខ្លួន (៤) ព្រំដែនដែលអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណបានយ៉ាងងាយដែលអនុវត្តតាមបែបបទឧបសគ្គធម្មជាតិ ឬសិប្បនិម្មិត (ទន្លេផ្លូវថ្នល់ផ្លូវហាយវេផ្លូវដែក។ ល។ ) និង (៥) ខ្សែបន្ទាត់គួរតែត្រូវបានគូរដើម្បីលើកទឹកចិត្តបង្រួមភូមិសាស្ត្រ។ លើសពីនេះទៀត ព្រំប្រទល់នានាមិនត្រូវបានគូរឡើងសម្រាប់គោលបំណងនៃការបំពេញចិត្ត ឬបង្កើតអោយមានការរើសអើងគណបក្សនយោបាយឡើយ។

**តើក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់យើងនឹងជូនដំណឹងដល់សាធារណជនអំពីការចែកចាយឡើងវិញយ៉ាងដូចម្តេច?**

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុង នឹងផ្សព្វផ្សាយដល់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយក្នុងស្រុកដើម្បី បន្តផ្សព្វផ្សាយពីដំណើរការចែកចាយឡើងវិញ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ យើងនឹងខិតខំប្រឹងប្រែងដោយស្មោះត្រង់

ដើម្បីផ្តល់ជូនដំណឹងដល់ក្រុមសហគមន៍នៃប្រភេទផ្សេងៗគ្នាអំពីដំណើរការចែកចាយឡើងវិញ។ [hearings] [or] [workshops]

របស់យើងនឹងត្រូវបានផ្តល់ជាភាសាដែលអាចអនុវត្តបានប្រសិនបើអ្នកស្រុកដាក់ពាក្យស្នើសុំជាមុន។ ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនឹងជូនដំណឹងដល់សាធារណជនអំពី [hearings] [or] [workshops] នៃការបែងចែកឡើងវិញ ការបង្ហាញផែនទីតាមអ៊ិនធឺណេតមុនពេលអនុម័ត និងបង្កើតទំព័រអ៊ិនធឺណេតសម្រាប់រាល់ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធអំពីដំណើរការបែងចែកឡើងវិញ។

**តើខ្ញុំអាចចូលរួមដោយរបៀបណា?**

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនឹងបើក [hearings] [or] [workshops] ដើម្បីទទួលបានការចូលរួមជាសាធារណៈពីទីកន្លែងដែលយុទ្ធសាស្ត្រត្រូវបានគូរ។ [hearings] [or] [workshops] នឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅលើ៖

[Date, location, time]

អ្នកក៏អាចដាក់ស្នើសុំមតិជាសាធារណៈ រួមទាំងស្នើសុំផែនទីពង្រាង តាមរយៈអ៊ីមែល៖ [email]

**តើខ្ញុំអាចស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែមនៅទីណា?**

ទីក្រុង និងរក្សានូវ ដំណើរការបែងចែកឡើងវិញនៃទីក្រុង លើគេហទំព័រនៅទីនេះ៖ [link]